
 
Referat brugerrådsmøde         
 
Dato: Tirsdag d. 14. november 2017 
 
Deltagere:       Anders, Britta, Erik, Gertrud, Inger H, Ingrid, Jakob, Jens Aage, Kirsten, Else S. 
 
Fraværende: Inger R 
  
 
Referent: Gertrud 
 

  
1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 

    Ingen nye tilføjelser 
2. Godkendelse af referat fra sidste brugerrådsmøde 

    Referatet blev godkendt 
3. Meddelelser 

• Formanden 
En drøftelse omkring proceduren ved tilmeldelse til vore arrangementer udmundede i 
en beslutning om at følge den samme procedure som hidtil. Else vil undersøge hvor 
mange deltagere brandmyndighederne tillader.                                                     
Robotstøvsugeren virker ikke. Else underretter kommunen om udgift til nye 
batterier. 
Hvis der bliver for mange glemte sager på Toften, kan brugerne bekendtgøres om en 
tidsfrist, hvorefter sagerne fjernes. 
Toften kan kun hjælpe med udstedelse af nye buskort for ældre. Personer, som skal 
have fornyet kortet fra sidste år, må gå på biblioteket, hvor det tager urimelig lang 
tid. Jens Aage har gjort Bent Nielsen fra Ældre Rådet opmærksom på problemet. 
Else tager problemet med til sin ledelse. 

• Aktivitetskonsulenten 
Ros til Toften for at have skaffet god søgning til Åbent Hus arrangement d. 28. – 10. 
I forbindelse med generalforsamlingen d. 25. januar skal Else have regnskabet 
tilsendt 14 dage før. De brugerrådsmedlemmer, der er på valg, genopstiller alle. 
Birthe Hansen udtræder af brugerrådet, så der skal findes et nyt medlem. 
Else undersøger om Toften kan få eget EAN nummer. 
Else undersøger muligheden for at oprette et kursus til forebyggelse af nattetissri og 
prostatakræft for mænd. 

• Køkkenet 
Nye juleduge vil koste ca. 6000 kr. Det besluttes at bruge kraftigt papir i år. 

• Kassereren 
Regnskab pr 31. oktober:  
Omsætning i køkkenet 63.300,00 kr. 
Bankbeholdnin g             72.436,79kr. 
Kassebeholdning               5.115,00kr. 
Aktiver i alt                     72.551,79 kr 



Underskud  19.511,10 kr       
.   

4. Afholdte arrangementer 
Løvfaldstur med 50 deltagere til Rørbæk Sø 
Åbent Hus med 30 – 35 deltagere 

5. Kommende arrangementer. 
Juledekorationer 28/11: Peder og Erik sørger for juletræ og gran i samarbejde med Else H. 
Julefrokost 30/11: Menu er bestilt i Brugsen 
Ingrid, Jakob og Gertrud hjælper med borddækning onsdag. 
Julebanko 11/12 Inger R har planlagt 
 Lucia+pakkeleg: SFOen kan først vise Lucia optog ca. kl. 15. Start på arrangementet 
udsættes til kl. 13.30, og der startes med pakkeleg og kaffe. 
Kultureftermiddag d. 11/01 med Husmor på 4 hjul. Gertrud er ansvarlig 
Frivilligfest afholdes d. 19. januar 

6. Næste møde 
               Der afholdes brugerrådsmøde d. 16. januar kl. 9.30. Ingrid og Gertrud sørger for kaffe. 

7. Evt. 
Forslag fra Jakob om arrangement med konsulent fra Dansk Blindesamfund. 
Ventilator skal justeres. Anders kontakter Lejrbo. 

 
 
.  


